

CHRISTMAS HAMPERS 2024

Accueil Kateri Centre, Ste-Anne food bank, is getting ready to offer Christmas hampers again this year. If you are amongst the fortunate ones, donations towards these hampers are gratefully accepted, be they monetary or food donations. Please note that the food bank has better purchasing power than most individuals. See the website for information on donating:

www.accueilkatericentre.ca

If you are in need of assistance this year and are a resident of the Town or the RM of Ste-Anne, you are invited to apply for a hamper. Applications must be submitted in writing and the registration form can be found on the food bank's website indicated above, or at Burnell's Food Plus in Richer. Please deposit your completed forms in the drop box at the front of the food bank at 132 Centrale in Ste-Anne or bring them to Burnell's. Deadline for applying is Thursday December 5th. Food bank clients are automatically registered. Recipients will be asked to pick up their Christmas hampers at the food bank on Saturday December 21 between 10 a.m. and noon.

PANIERES DE NOËL 2024

La banque alimentaire de Ste-Anne, Accueil Kateri Centre, se prépare à offrir des paniers de Noël encore cette année. Si vous faites partie des plus fortunés, la banque alimentaire accueillerait vos dons avec gratitude. Les dons peuvent être monétaires ou des denrées mais la banque alimentaire a un meilleur pouvoir d'achat que des individus. Pour plus d'information au sujet des dons veuillez visiter le site web : www.accueilkatericentre.ca

Si vous êtes plutôt de ceux ou celles qui sont dans le besoin et que vous habitez la ville ou la municipalité rurale de Ste-Anne, vous pouvez faire demande pour un panier en soumettant une demande par écrit. Le formulaire est disponible sur le site web indiqué ci-dessus, ou au magasin Burnell's Food Plus à Richer. Ce formulaire rempli doit être remis par le 5 décembre soit dans la boîte aux lettres au devant de la banque alimentaire au 132 Centrale à Ste-Anne ou chez Burnell à Richer. Les clients de la banque alimentaire sont automatiquement inscrits.

Vous devrez ramasser votre panier de Noël au local de l'Accueil Kateri le samedi 21 décembre entre 10h et midi.